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Dan odprtih vrat Tosame za svojce zaposlenih
Približuje se dan, ko bomo Tosamina vrata odprli tudi za naše svojce. Sodeč iz vaših prijavnic, pričakujemo kar veliko obiskovalcev. Da bi 
prireditev lahko uspešno izvedli, bi vas radi seznanili z načrtovanim potekom prireditve:

Vaše svojce in Vas pričakujemo dne 7. 11. 1998 med 9. in 10. uro pri vrataiju Tosame. Tam vas bomo vključili v eno od skupin, ki jih bodo nato 
naši strokovni sodelavci popeljali na ogled tovarne. V približno eno uro trajajočem ogledu si bomo skupaj ogledali proizvodne prostore. Zaradi 
visokega proizvodnega plana bo večina proizvodnje v obratovanju. Skupen ogled bo vsaka skupina zaključila v jedilnici, kjer si bomo ob 
manjšem prigrizku lahko izmenjali tudi kakšno besedo. Vsi zaposleni ki bi svojcem radi podrobneje predstavili svoje delo in delovno mesto, 
bodo nato svoje povabljene lahko še sami odpeljali v svoj oddelek in jim pokazali, kar ne bo moč pokazati na skupinskem ogledu, sicer pa 
pričakujemo, da se bomo z dobro mislijo na Tosamo do 12. ure razšii.

Razvoj in vzdrževanje:

Sterilizator že obratuje s čisto paro, pridobljeno iz mehčane vode, 
kar pomeni, da smo sterilizacijo izdelkov uskladili z evropskimi 
standardi. V tem tednu smo prejeli priznanje za sodelovanje in 
uspešno izvedbo demonstracijskega projekta energetske 
učinkovitosti v okviru projekta EU/PHARE.

Jože Podpeskar

Marketinška dejavnost:
Žarko Petrovčič

Splošno kadrovsko področje:

Komisija za splošne zadeve je dvema sodelavcema odobrila šolanje 
ob delu (visoka in srednja šola), sedmim delavkam odobrila 
enoizmensko delo in podelila osem finančnih pomoči.

Franc Anžin

Računovodstvo in finance:

V devetih mesecih poslovanja smo dosegli za 78 mio SIT dobička, 
kar je za 7 mio SIT manj kot lani v istem obdobju, do izpolnitve 
celotnega plana pa nam manjka še 47 mio SIT. Če upoštevamo, da 
smo samo v tretjem trimesečju ustvarili za 42 mio SIT dobička, 
potem se tudi zahtevanih dodatnih 47 mio SIT v četrtem trimesečju 
ne zdi dosegljivih. Seveda pa brez visoke realizacije in varčevanja 
pri stroških v preostalih zadnjih treh mesecih to ne bo šlo. Torej: 
veselo na delo!

Marjan Mlakar

Področje prodaje in nabave:

V nedeljo 1.11. 1998 sem srečal našega pravnega zastopnika 
g.Sašič Slobodana dipl.iur., ki skrbi za izterjavo dolžnikov na 
Hrvaškem. Obvestil me je, da je še sreča, ker naša dolžnika iz 
Varaždina nista poravnala svojih obveznosti (cca 80.000 DEM) na 
Tosamin nerezidentni račun pri Komercialni banki, ker je ta banka 
propadla. G.Sašič zagotavlja, da bo storil vse, da bi Tosama prišla 
do svojega denaija, saj so tudi njegovi družinski člani delničarji

naše družbe. Obenem je pripomnil, da je na Hrvaškem trenutno 
lažje izterjati dolg, kot ga obvarovati. Odprli bomo nerezidentni 
račun pri drugi banki.

Franc Gornik

Skladiščno transportna dejavnost:

V obeh skladiščih smo že začeli s pripravami na redno letno 
inventuro.

Nada Korošec

Proizvodnja:

Zaradi obiska svojcev moramo v soboto, 7. 11. 1998, organizirati 
redno obratovanje v vseh oddelkih. Obratovanje tega dne je nujno 
in upravičeno, ker je novemberski operativni plan visoko 
postavljen in ker ne bi radi svojcem kazali mirujoče stroje. 
Pričakujemo, da se bomo zaposleni v PS dobrovoljno odzvali na 
poziv vodstva družbe in prišli na delo v čim večjem številu. 
Podrobnejše informacije dobite pri vaših vodjih.

Janez Leskovec

Tkalnice:

V pripravljalnici se spet srečujemo s slabo kvaliteto češke preje. 
Kljub opozorilom in dogovori s predstavnikom uvoznika, se stanje 
v zadnji pošiljki ni izboljšalo (tudi do 100 pretrgov na 35.000 m). 
Prezaložba gaze 10/7 80 po planiranem številu strojev je končana.
V tkalnici povojev se zaključuje prevpeljava strojev za Previs 10 in 
7 cm.

V zadnjem času se spet zelo pogosto pojavljajo odklopi t.i. 
električnih konic. Zastavlja se vprašanje, na račun koga (slabša 
delovna disciplina in morala) in pa seveda ob ustavitvi klime velik 
prepih in nihanja temperature, kar seveda ni v skladu s projektorm 
motivacije in zmanjšanja bolniške.

Marjan Svetlin
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Sanitetna konfekcija:

V četrtek, 29. 10. 1998 je bila zunanja presoja ISO 9001, na katero 
je bila sanitetna konfekcija zopet dobro pripravljena. To vedo tudi 
presojevalci, ki so nas do sedaj vedno presojali, zato sonas to pot 
pustili pri miru.

Oton Križman

Konfekcija:

Minuli teden v ponedejek, smo v proizvodnji konfekcije zmrzovali. 
Ko so delavci termoenergetike zamenjali reducimi ventil, se je del 
proizvodnje ogrel do 14. ure. Normalno ogrevanje je bilo šele v 
četrtek, ko so še odpravili napako na črpalki.

nadomestila za čas bolniške odsotnosti.

Iz zaupnih virov: smo izvedeli, daje belilnica dobila kandidata za 
župana in kandidata za predsednika republiškega odbora sindikata 
teksilne in usnjarske industrije.

Milan Drčar

PIOH

Proizvodnja v oddelku PIOH-aje potekala normalno po planu.

Franc Cerar

Področje kakovosti:

Plan proizvodnje konfekcije za mesec november je postavljen v 
višini 105%.

Marjan Orehek

Mikalnica:

29. 10. 1998 se je odvijala kontrolna zunanja presoja sistema 
zagotavljanja kakovosti po ISO 9001. Ugotovljenih ni bilo večjih 
neskladij. Za določena področja kot izvajanje vhodne kontrole, 
izpeljava dokumentiranja validacije procesa, samo bili celo 
pohvaljeni. Sugestije presojevalcev in njihova zapažanja so nam 
bila podana v pisni obliki.

Vinko Svetlin Antonija Videnšek

Belilnica: Organizacija in informatika:

Teden je zaznamovala pretnja zunanje presoje ISO standarda. Kaj 
pa mislite, pri nas je vedno vse v redu - in je bilo! Nismo bili nič 
rožnati - morebitna odkrita napaka bi namreč pomenila pinki točko.

V petek se je odvijal prvi od niza sestankov, ki jih priporoča 
projekt izboljšanje motivacije zaposlenih - teme: Plan oktober in 
november in za večino vendarle ne zloglasni Pravilnik “o kontroli 
bolniške”, ki se uradno sicer imenuje Pravilnik o izvajanju, obisk?, 
na domu v času zadržanosti od dela in zadrževanju izplačevanja

Zunanja presojevalka kakovosti po standardu 9001 je presojala 
postopek izdajanja in nadzora dokumentacije in v naše 
zadovoljstvo ni odkrila pomanjkljivosti v izvajanju predpisanega 
postopka. Kljub temu pa nameravamo postopek izdajanja 
poslovnika kakovosti in organizacijskih predpisov v prihodnje 
korigirati z nekaterimi poenostavitvami, ki smo jih ugotovili pri 
izvajanju. Razmislili bomo tudi o izdajanju predpisov v elektronski 
obliki.

Olga Resnik

Vodstvo družbe

Nedavno je bil določen delovni koledar Tosame za leto 1999. Taje tokrat nekoliko drugačen od preteklih let, saj ne predvideva kolektivnega 
dopusta med 27. aprilom in 1. majem. Daljše obdobje kolektivnega dopusta je predvideno v zadnjem tednu decembra (5 dni). Skupno število dni 
kolektivnega dopusta je 6. Takšna rešitev je verjetno ustreznejša za mlajše delavce z malo dopusta, vsekakor pa za izpolnitev proizvodnega 
plana. Ob daljših zaustavitvah proizvodnja namreč težko sledi potrebam trga.

Janko Velkavrh

Sindikat:
Naše članstvo se je povečalo za štiri člane, šest smo jih pridobili, dva sta izstopila. Ugotavljamo, da je na današnji dan v “naš” sindikat 
včlanjenih 75 % vseh zaposlenih.
Komisija za socialno dejavnost je trem članom sindikata odobrila socialno pomoč.

Danica Avbelj

Tehnična obdelava: SKS Naklada: 400 izvodov


